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J e g y z ő k ö n y v 

 

Mely készült Gomba Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. június 25. napján 1500 

órai kezdettel a Gombai Közös Önkormányzati Hivatal tanácstermében (2217 Gomba, Bajcsy-

Zsilinszky u. 2. sz.) megtartott nyilvános üléséről. 

 

Jelen voltak: jelenléti ív alapján Lehota Vilmos  polgármester 

   Szegedi Csaba alpolgármester 

   Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

   Rádi Lászlóné képviselő 

   Szabó Gyula képviselő 

   Tóth József képviselő 

      

    

   Varga Sándor aljegyző 

   Pirikisz Diána műszaki előadó 

   Zsuppán Regina gazdálkodási csoportvezető 

 

   Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

   Béres Károly tűzoltó parancsnok 

Lehota Vilmos polgármester 
Köszöntötte a Képviselő-testület megjelent tagjait. Külön köszöntötte az aljegyzőt, valamint az 

ülésen megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület hét tagjából hatan megjelentek, az 

ülést határozatképesnek nyilvánította és azt megnyitotta. Megjegyezte, hogy Kósa Attila képviselő és 

Kiss Tibor ügyvezető egészségi okok miatt jelezte távolmaradását az ülésről. Az ülés tárgysorozatát 

a meghívóban foglaltak szerint javasolta napirendi pontként elfogadni. Megkérdezte, hogy van-e 

valakinek a meghívóban szereplő tárgysorozaton túl egyéb napirendi ponti javaslata.  Újabb napirendi 

ponti javaslat hiányában az elhangzottak alapján kérte elfogadni a nyilvános ülés napirendjét. Kérte, 

aki azzal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy  

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

48/2020.  (IV. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta az ülés napirendi 

pontjaira vonatkozó javaslatot és azt az alábbiak szerint fogadta el: 

 

1.) Polgármesteri, alpolgármesteri, bizottsági elnöki jelentés a két ülés közötti időben történt 

fontosabb eseményekről, a folyamatban lévő projektekről, valamint a Képviselő-testület 

döntéseinek végrehajtásáról 
    Előterjesztő:  Lehota Vilmos polgármester,  

   Előkészítő:                       Varga Sándor aljegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

2.) Javaslat a 2019. évi költségvetési beszámoló elfogadására és a zárszámadási rendelet 

megalkotására 

    Előterjesztő:  Lehota Vilmos polgármester 

   Előkészítő:                       Kósa Erzsébet Anikó jegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 
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3.) Javaslat az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 4/2020. (II. 14.) önkormányzati 

rendeletének módosítására  
    Előterjesztő:  polgármester 

 Előkészítő:  Zsuppán Regina gazdálkodási csoportvezető 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

4.) Javaslat az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 32/2014. 

(XI.21.) önkormányzati rendeletének módosítására 
    Előterjesztő:  Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Varga Sándor aljegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

5.) Javaslat a hulladékgazdálkodásról szóló 30/2013. (XII.17.) önkormányzati rendelet 

módosítására 
 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Pirikisz Diána műszaki előadó, Varga Sándor aljegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

6.) Beszámoló a Monor Katasztrófavédelmi Kirendeltség, Monor Hivatásos Tűzoltó-

parancsnokság szakterületi tevékenységéről            

Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Béres Károly tűzoltóparancsnok 

 Véleményező:                  bizottsági vélemény nem szükséges 

7.) Javaslat a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. 2019. évi - számviteli törvény szerinti 

beszámoló jelentésének és közhasznúsági jelentésének jóváhagyására 

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Kiss Tibor ügyvezető 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

8.) Tájékoztató a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. 2020. évi üzleti tervének végrehajtásáról 

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Kiss Tibor ügyvezető 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

9.) Tájékoztató a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini bölcsőde 2020/2021 nevelési évének 

előkészítéséről, valamint a pedagógiai program módosításáról 

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

 Véleményező:                  bizottsági vélemény nem szükséges 

 

10.) Javaslat a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde intézményvezetőjének ismételt 

megbízására 

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Varga Sándor aljegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

11.) Tájékoztató a II. negyedéves falubejárás tapasztalatairól 

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Kerekes Tünde önkormányzati referens 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 
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12.) Beszámoló a polgármesteri hivatal 2019. évi tevékenységéről 

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Kósa Erzsébet Anikó és Varga Sándor aljegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

13.) Javaslat a kegyeleti közszolgáltatási szerződés újbóli megkötésére 
 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Varga Sándor aljegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

14.) Egyebek 

 Előterjesztők: SZMSZ szerint előterjesztésre jogosultak 

 Előkészítő: polgármester, jegyző és az előkészítésre felkértek 

 Véleményező: költségvetést érintő témákban Pénzügyi Bizottság 

  

Határidő: azonnali 

Felelős:  Lehota Vilmos polgármester 

 

 

 

1. napirendi pont 

 

Beszámoló a Főépítész elmúlt egy éves időszak alatt végzett tevékenységéről 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a napirendi ponthoz kapcsolódóan az előterjesztés kiküldésre került a képviselő-

testület részére, mely a szokásosnál is hosszabb, tekintettel arra, hogy a veszélyhelyzet miatt 

legutoljára februárban tartottak képviselő-testületi ülést, áprilisban azonban a polgármesteri 

határozatok mellett előzetesen írásos anyag is kiküldésre került a tervezett munkaterv szerinti ülés 

napirendi pontjairól, melyet véleményeztek a képviselők.  Ismertette, hogy a napirendi pontra 

vonatkozó tájékoztatót a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta. Megkérte a bizottság elnökét, hogy 

ismertesse a bizottsági álláspontot.  

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 
Elmondta, hogy a bizottság a napirendi pont keretében több bizottsági döntést is hozott. Az első ezek 

közül a tájékoztató elfogadásának ajánlása a képviselő-testület számára. Ezen felül egy útfelújítási 

pályázat benyújtásának támogatására, valamint a Civilház működési rendjének felülvizsgálatára tett 

javaslatot a pénzügyi Bizottság. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megköszönte a tájékoztatást, majd kiegészítette írásos beszámolóját. Elmondta, hogy az ülés napján 

a Vár utcai buszöböl kialakítása megkezdődött, a rétegrend elkészítése folyamatban van, az ülést 

követően pedig a kopóréteg felvitelére kerül sor. A bazaltbeton kötési ideje minimálisan 28, átlagosan 

40 nap, ezért a buszmegálló használatba vételére legkorábban 2020. augusztusában kerülhet sor. 

Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a Magyar Falu Program keretében korábban orvosi 

eszközökre pályázott Gomba Község Önkormányzata, mely pályázat nyert, s bár a támogatói okirat 

még nem áll rendelkezésre, azt lehet tudni, hogy az igényelt összegnél a támogatási összeg 360.000,- 

Ft-tal kevesebb, ennek ellenére jócskán sikerül majd az elnyert támogatásból eszközöket vásárolni és 

használatba venni. Elmondta, hogy az államtitkári fogadóóra elmaradt, de annak pótlására Pogácsás 

Tibor államtitkár úr ígéretet tett, az eredeti időpontban kabinetfőnöke egyeztetett az érdeklődő 

állampolgárokkal. Kifejtette, hogy az önkormányzat számára egyes kérdésekben szeretne segítséget 
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kérni, példaként a hivatal épületének felújítását hozta, melyre bár 50 millió Ft összeghatárig pályázhat 

az önkormányzat, az épület műemléki jellegéből adódóan ennél jóval magasabb összegű felújítási 

költséggel kell számolni. Kiemelte, hogy a koronavírus járvánnyal kapcsolatosan felmerült és az 

önkormányzat által megfinanszírozott védekezési költségekkel kapcsolatban szintén egyeztetni fog 

államtitkár úrral. Folytatván a beszámoló kiegészítését elmondta, hogy a település egyes részein a 

partfalomlás okozott problémát, példaként a Szőke Ferenc utcát és az Akácfasor utcát említette. 

Megjegyezte, hogy a rendkívüli esőzések miatt a horgásztó környékén az ún. Y. elágazása mögötti 

útszakaszon a földút kezelésére volt szükség, a víz lefolyásához. Hozzáette, hogy a kialakított 

földárok rövid idő alatt megtelt iszappal, ez további nehézséget okozott. Tekintettel arra, hogy 

földútról van szó, vis maior pályázat keretében nem történhet helyreállítás. Elmondta, hogy az ülést 

megelőzően a kivitelező készre jelentette a pályázati támogatásból megvalósuló szolgálati lakás 

kivitelezési munkálatait, ezért az ülést követő héten várhatóan megindul az átadás-átvételi eljárás is. 

Kifejtette, hogy a pályázat kivitelezése államtitkári megerősítéssel kezdődött meg, ugyanis az eredeti 

pályázati cél, vagyis a körzeti megbízott számára történő szolgálati lakás kialakítása már nem 

lehetőség, hiszen az új körzeti megbízott nem él a lehetőséggel, tekintettel monori lakóhelyére, éppen 

ezért a megfelelő szakmai szervek megkeresése megtörtént arra vonatkozóan, hogy a szintén 

támogatható, pénzügyi, gazdálkodási területen dolgozó köztisztviselő számára kerüljön kialakításra 

a szolgálati lakás. A módosítási kérelemre még nem érkezett szakmai válasz. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e a napirendi ponthoz kapcsolódóan kérdés? 

 

Tóth József képviselő 

Hozzászólásában kifejtette, hogy a Szőke Ferenc utcában a megvásárolt ingatlanon talált egy pincét, 

amelybe az esőzések után összegyűlt a hordalék, így az nem az útra ömlött. Megjegyezte, hogy amint 

a pince telítődik, várhatóan jóval nagyobb mennyiségű hordalék kerül az útfelületre. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Kérdésként tette fel, hogy miért nem veszi igénybe a körzeti megbízott a szolgálati lakást? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy a korábban bemutatott körzeti megbízotti feladatokra kiszemelt jelölt, 

akit a rendőrkapitányság korábbi vezetője szeptemberben bemutatott a Képviselő-testületnek, a 

tavalyi év novemberében, a pályázat benyújtását követően visszavonta az áthelyezési kérelmét, így 

új körzeti megbízott került kijelölésre, aki 2020. februárjában a betanítási időszakot követően vette 

át a település körzeti megbízotti feladatait. Az új megbízott monori lakos, így nem kíván lakhelyet 

változtatni, ezért jelezte az önkormányzat a támogató felé előzetesen azt, hogy a pályázati kiírásnak 

szintén megfelelően köztisztviselő számára tervezi a szolgálati lakás kialakítást. Erre vonatkozóan 

nem érkezett még válasz, azonban a támogatói okirat módosítására bizonyosan nincsen szükség, 

hiszen ott nem szerepel kitételként a körzeti megbízott, mint feltétel. Emlékeztetett, hogy a kivitelezés 

megkezdése államtitkári javaslatra kezdődött meg, az előzetes jelzést az önkormányzat megtette, így 

nem lehet akadálya az elszámolásnak, legfeljebb a Monori Rendőrkapitányság lemondó 

nyilatkozatára lehet szükség.  

 

Szabó Gyula képviselő 

Megkérdezte, hogy mi történik akkor, ha új körzeti megbízott kerülne ide, akinek szolgálati lakásra 

van szüksége? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kérdésre válaszul elmondta, hogy ez egy olyan feltételezés, amelyre nem alapozható egy 

önkormányzati beruházás. A jelenlegi helyzet az, hogy egy Monoron élő, és családot alapító körzeti 
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megbízott látja el a feladatokat, aki hosszútávra tervezi jövőjét a környéken. Ha az önkormányzat 

nem adja ki a szolgálati lakást a megvalósítást követően, akkor jogosulatlanul igényli vissza a 

beruházás ÁFA tartalmát. Megjegyezte, hogy a pályázati kiírásnak teljes mértékben megfelel a 

pénzügyi, gazdálkodási területen dolgozó köztisztviselő is, így a jelenlegi helyzetben ez a döntés a 

legcélravezetőbb. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megkérdezte, hogy mennyire szűkös a rendelkezésre álló idő a bérbeadásra, illetve mennyiben zárt 

az igénybevevők köre? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy az elszámolást követően azonnal meg kell történnie a bérbeadásnak, az igénybevevők 

köre pedig igen zárt, hiszen a pályázat benyújtását megelőzően 6 hónappal már állományban kell 

lennie az adott köztisztviselőnek vagy igénybevevőnek. Ez alól kivételt csak a körzeti megbízott 

jelentett. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Kérdésként tette fel, hogy mennyi időre kötelezi el magát a szolgálati lakás kapcsán az 

önkormányzat? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy szolgálati lakásként ötéves fenntartási kötelezettsége van az önkormányzatnak, 

valamint tízéves elidegenítési tilalom terheli az ingatlant. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Arról érdeklődött, hogy a korábban kért földmérés a Bercsényi utca, Iskola utca tekintetében 

megtörtént-e? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy a veszélyhelyzet alatt helyszíni szemlét csak sürgős esetben lehetett lefolytatni, ezért 

eddig arra nem került sor. A földmérővel felvette a kapcsolatot és kérte, hogy a kimérés előtt három 

nappal jelentkezzen annak érdekében, hogy valamennyi érintett fél jelen lehessen. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Javasolta, hogy a kitűzés után maradandó jelölés kerüljön kihelyezésre annak érdekében, hogy a 

telekhatárok mindenki számára hosszú ideig egyértelműek legyenek. 

 

Tóth József képviselő 

Megkérdezte, hogy túlhasználat esetén a jegyző eljárhat-e ebben az esetben? 

 

Varga Sándor aljegyző 

Elmondta, hogy az ügyben Gomba Község Önkormányzata ügyfél, ezért jegyzőként nem járhat el az 

ügyben, azt eljáró hatóság kijelölése céljából megküldi a Pest Megyei Kormányhivatalnak. 

Megjegyezte, hogy út esetén a túlhasználat fogalma nem egyértelmű. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy amennyiben a betonoszlopok elhelyezése után továbbra is túlhasználat tapasztalható, 

kezdeményezni fogja eljárás lefolytatását az aljegyzőnél, aki megtalálja a megfelelő hatáskörrel és 

illetékességgel rendelkező hatóságot és a szükséges eljárás lefolytatását kéri majd. 

 

Tóth József képviselő 
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Kérdésként tette fel, hogy elképzelhető-e olyasfajta eltérés a hatósági térképek között, amelyek 

korábban előfordultak? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy ilyen probléma nem állhat fenn, hiszen egységes, közhiteles 

nyilvántartási rendszer alakult ki. Ilyesfajta probléma 2007. előtt fordulhatott elő utoljára. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megkérdezte, hogy a Völgy utca felújítása során mindenképpen szükséges volt-e ekkora mértékben 

megemelni az út szintjét? Emlékei szerint korábban erre nem volt szükség, például a Szőke Ferenc 

utca felújítása során. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Emlékeztetett, hogy a Szőke Ferenc utca felújítása során jóval nagyobb szintemelést kellett 

végrehajtani, ott olyan is előfordult, hogy a portákra is rá kellett tölteni, hogy a csapadékvíz 

elfolyhasson. A völgy utcában a korábbi utat alapként tovább használva megfelelő rátöltéssel 6-8 cm-

es magasságnövekedés történt, és csupán helyenként alakult ki 15 cm-nél nagyobb emelkedés. 

Hozzátette, ez mindenképpen szükséges volt a megvalósításhoz, hogy megfelelő alapra kerülhessen 

fel az új útburkolat és a szegélyezés. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Kérdésében Kenyeres-kerti utak kialakításáról és az adás-vételi szerződések megkötéséről 

érdeklődött. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy szerződések még csak a Deési Pál utcai bejárónál vannak, a másik részen még nincs 

záradékolt vázrajz, amely alapján az ügyvéd a szükséges szerződést előkészíthetné. Az aláírt 

szerződések kifizetése megtörtént, a szükséges földhivatali eljárások a telekmegosztások kapcsán 

folyamatban vannak. Ezekhez szintén eljáró hatóság kijelölésére volt szükség, melyet az aljegyző 

megkért, eljáró hatóságként Káva község jegyzője adta ki a szükséges szakhatósági állásfoglalást. 

Megkérdezte, hogy van-e a napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás vagy 

vélemény? 

Nem lévén szavazásra kérte a képviselő-testületet. Kérte, aki a tájékoztató elfogadásával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

49/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a képviselő-testületi és 

polgármesteri határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés óta történt eseményekről szóló 

polgármesteri tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta: 

 

 

1.   A képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés óta történt 

eseményekről szóló polgármesteri tájékoztatót a képviselő-testület elfogadta. 
 

 

Határidő: a határozat további intézkedést nem igényel 
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Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván az ülés munkáját megkérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, ismertesse a napirendi ponthoz 

kapcsolódó bizottsági javaslatokat. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testület számára, hogy a 2020. 

szeptember havi soros ülésén vegye napirendjére a Civilház működési rendjével kapcsolatos 

napirendi pontot, melyben vizsgálja meg a gombai lakóhellyel rendelkezők részére a kedvezményes 

használat lehetőségét. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e a javaslattal kapcsolatban kérdés, észrevétel vagy hozzászólás? 

Nem lévén, szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait. Kérte, aki a Pénzügyi bizottság javaslatával 

egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság javaslatát 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

50/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság javaslatát 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a 2020. szeptember havi soros ülésére napirendjére tűzi a Civilház 

használatbavételével kapcsolatos szabályozás felülvizsgálatát és a kedvezményes 

használatbavételi rendszer bevezetésének lehetőségét. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a napirendi pont előkészítéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván a napirendi pont tárgyalását az Önkormányzati Fejlesztések 2020. pályázati lehetőségről 

nyújtott tájékoztatást. Elmondta, hogy amint a tájékoztatóban is olvasható a benyújtás határideje 

közeledik, a tavalyi évben is pályázott az önkormányzat az Arany János utca felújítására csaknem 15 

millió forint tervezett megvalósítási összegből több, mint 12 millió Ft támogatási összegre, melyet 

akkor forráshiány miatt még tartaléklistán sem sikerült elnyerni. Javasolta az Arany János utca 

felújítására ismételten benyújtani a pályázatot kiegészítve az Iskola és a Rózsa utca közötti összekötő 

útszakasz aszfaltozásával és szegélyezésével. Erre azért van lehetőség, mert idén már nem 15, hanem 

20 millió Ft a pályázható összeghatár a 10 000 főnél kevesebb lakosságszámú települések számára. 

A mérnöki költségbecslés az idei árajánlatok és a korábbi évek előzetes tervei alapján az Arany János 

utcára vonatkozóan nagyságrendileg bruttó 16 millió Ft-os költséggel, az Iskola és a Rózsa utcát 

összekötő útszakaszra pedig 6,6 millió Ft költséggel számol. Hozzátette, egy korábbi vis maior 

beruházásból az Arany János utca felső szakasza már megújult, ott a vízelvezetés is megoldott. 

Kifejtette, hogy a teljes támogatási összeget úgy tudja megpályázni Gomba Község Önkormányzata, 

ha 3.530.000,- Ft erejéig önerőt biztosít, így elérhető a 85%-os pályázati intenzitás. Elmondta, hogy 

feltehetően nem a 2020. évi költségvetést terheli majd a pályázati önerő, ennek ellenére javasolja a 
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pályázati lehetőség kihasználását. Megkérdezte van-e az elhangzottakkal kapcsolatban észrevétel, 

kérdés vagy más javaslat? Hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait, kérte 

aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze, a szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

51/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta az útfelújítási 

pályázat benyújtására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. Gomba Község Önkormányzata az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására pályázatot nyújt be a c) alcélra a gombai Arany János utca 811 hrsz-ú 

177 méteres szakaszának felújítására, valamint a gombai Iskola utca 537 hrsz-ú 125 

méteres szakaszának felújítására, összességében 23.530.000,- Ft-os beruházási 

összköltséggel. A pályázat keretében 20.000.000,- Ft támogatást igényel a fejlesztés 

megvalósításához, melyhez önerőként az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről 

szóló 4/2020. (II. 14.) önkormányzati rendeletében meghatározott tartalék terhére 

3.530.000,- Ft saját forrást biztosít. 

2. A Képviselő-testület felkérte a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról 

határidőben gondoskodjon 

 

Határidő: 2020. július 10.  

Felelős: Lehota Vilmos polgármester  

 

 

 

2. napirendi pont 

 

Javaslat az önkormányzat 2019. évi gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadására és a 

zárszámadási rendelet megalkotására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a napirendi ponthoz kapcsolódó előterjesztést a képviselők megkapták és azt a 

Pénzügyi Bizottság megtárgyalta. Hozzátette, már április hónapban megismerhette a Képviselő-

testület az előterjesztést és a rendelet tervezetet, de akkor még a különleges jogrend sem tette lehetővé 

a polgármesterek számára a zárszámadás önálló elfogadását. 

 

Varga Sándor aljegyző 

Tájékoztatta a Képviselő-testületet, hogy a zárszámadási rendelet előtt a 2019. évre vonatkozó éves 

belső ellenőri összefoglaló jelentés elfogadása megtörtént, így jogi akadálya nincs a rendelet 

megalkotásának. Hozzátette, a Képviselő-testületnek úgy kell megalkotnia a zárszámadásról szóló 

rendeletet, az 2020. július 20. napjáig hatályba lépjen, azaz ha az ülésen nem születik meg a rendelet, 

akkor szükséges lesz rendkívüli ülés összehívására. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megköszönte a tájékoztatást. 

Megkérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottsági álláspontot.  
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Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 
Elmondta, hogy a Bizottság támogatta a rendelet megalkotását. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, van-e további kérdés, észrevétel vagy javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban? 

Hozzászólás nem lévén szavazásra kérte a Képviselő-testület, kérte, aki a zárszámadási rendelet 

megalkotásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta 

 

Gomba Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

az önkormányzat 2019. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 

12/2020. (VI. 26.) önkormányzati rendeletét 

 

(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

(Béres Károly tűzoltóparancsnok megérkezik az ülésterembe 15:45 perckor) 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Javasolta, hogy az ülés munkáját a hivatásos tűzoltó parancsnokság szakterületi tevékenységéről 

szóló beszámolójával folytassák. 

 

3. napirendi pont 

 

Beszámoló a Monor Katasztrófavédelmi Kirendeltség, Monor Hivatásos Tűzoltó-

parancsnokság szakterületi tevékenységéről       

    

Lehota Vilmos polgármester 

Köszöntötte Béres Károly tűzoltóparancsnokot. Elmondta, hogy a 2019. évre vonatkozó beszámolót 

a képviselők megkapták. Megkérte az előkészítőt egészítse ki írásbeli beszámolóját. 

 

Béres Károly tűzoltóparancsnok 

Megköszönte a lehetőséget. Kifejtette, hogy a tavalyi évben Gombán két komolyabb tűzeset is történt, 

az egyik a Jókai utcában egy autószerelő műhelyben, ahol palackot is kellett lőnie a kollégáknak, 

valamint több más hátráltató tényező is fennállt. A másik tűzeset a Horgász utcában következett be, 

ahol az oltást követő napon részleges visszagyulladás is történt, bár lánggal égés nem volt, a 

romoknak mégis érzékelhető kibocsátását tapasztalták, melyre reagáltak. Elmondta, hogy a korábbi 

években a településen hasonló mértékű tűzesetek nem voltak, nem is számítottak hasonló súlyú 

esetekre, azonban ezek rávilágítottak arra, hogy a kisebb településeken is akadhatnak kihívást jelentő 

feladatok, így egyfajta szemléletváltáson ment keresztül a tűzoltóság is. Hozzátette, a település 

biztonsága egyáltalán nincs veszélyben, a két kirívó eseten kívül azóta sem történt komolyabb 

incidens. Megjegyezte, a lakosság jogkövető magatartása példaértékű. Beszámolója végén 

megköszönte a hivatal együttműködését, amelyet kiválónak értékelt. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy a kiégett ingatlan tulajdonosai kapnak-e kötelezést az ingatlan helyreállítására 

vagy legalább elzárására? 

 

Béres Károly tűzoltóparancsnok 
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Válaszában elmondta, hogy ilyesfajta kötelezést a tűzoltóság nem tesz, az ingatlan további sorsa az 

építésügyi hatóság és az ingatlantulajdonos közötti eljárás kimenetelétől függ. Hozzátette, az ingatlan 

lezárására nincsen eszköze és lehetősége a tűzoltóságnak, legfeljebb kordonozásra, amely azonban az 

ingatlanba történő bejutást nem akadályozza meg. Statikust az épület állékonyságának vizsgálatához 

akkor hívnak, ha a tevékenység biztosításához arra szükség van. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kérdésként tette fel, hogy a tűzcsapok ellenőrzésére van-e lehetőség, hiszen az idei évben lesz 5 

esztendeje, hogy a településen lezajlott a vízvezetékrendszer korszerűsítését lehetővé tevő beruházás.  

 

Béres Károly tűzoltóparancsnok 

Kifejtette, hogy a pandémiás helyzet után is érvényben lévő ún. laktanyazár továbbra is érvényben 

van így a tűzoltók csak tűzesethez és műszaki mentéshez vonulnak, de amint erre lehetőség nyílik, és 

igény is mutatkozik rá, végigjárják Gomba tűzcsaphálózatát. hozzátette, eddig valahányszor 

vízvételezésre volt szükségük a településen, a tűzcsapok megfelelően funkcionáltak. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megköszönte a lehetőséget, és elmondta, élni fognak vele, ha a vízmű üzemeltetője saját hatáskörében 

e feladatnak nem tesz eleget. 

Megkérdezte, hogy van-e a napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás vagy 

vélemény? 

Nem lévén szavazásra kérte a képviselő-testületet. Kérte, aki a beszámoló elfogadásával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

 

52/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testület megtárgyalta a Pest Megyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Monor Katasztrófavédelmi Kirendeltség Monor Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2019. évi tevékenységére vonatkozó beszámolót és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

1./ Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pest Megyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Monor Katasztrófavédelmi Kirendeltség Monor Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 

2019. évi tűzvédelmi tevékenységére vonatkozó beszámolót elfogadja. 

 

2./ A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Pest Megyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Monor Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetőjét tájékoztassa. 

 

 

Határidő: 2020. július 5.  

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

 

(Béres Károly 16:00-kor távozik az ülésteremből) 

 

4. napirendi pont 
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Javaslat az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 4/2020. (II.14.) önkormányzati 

rendelet módosítására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a rendelet-tervezet szövege és a vonatkozó előterjesztés kiküldésre került a 

képviselők részére. Emlékeztetett, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a javaslatot, kérte a bizottság 

elnökét, ismertesse a bizottsági álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a bizottság tárgyalta a rendelet-tervezetet és a rendelet megalkotását javasolja a 

Képviselő-testület számára. 
 

Lehota Vilmos polgármester 

Kiegészítendő az előterjesztésben foglaltakat elmondta, hogy amint az a hivatali beszámolóval 

kapcsolatos napirendi pont előterjesztésében is olvasható, hivatal köztisztviselői állománya igencsak 

megfogyatkozott, melynek oka, hogy a tapasztaltabb kollégák nyugdíjba vonulása zajlik, emellett egy 

köztisztviselő élt a közös megegyezéssel történő jogviszony megszüntetés lehetőségével. Jelenleg a 

hivatal személyi állományának létszáma a tavalyi évi szintre csökkent, amely tekintettel arra, hogy 

2020. januárjától már Bénye községet is ellátja a hivatal már elfogadhatatlan. Új munkaerő felvételére 

van tehát szükség, valamint a jelenlegi kollégák megtartása is célként fogalmazódott meg. A közös 

önkormányzati hivatal működtetéséhez többletfinanszírozást kapott az önkormányzat, mely beolvadt 

az önkormányzati általános tartalékba. Ebből a többletfinanszírozásból került kialakításra a 

szerverszoba, illetve az információbiztonsági ellenőrzésre való felkészülés és megfelelés is ennek a 

terhére valósult meg. Ezen felül a megszűnt Gombai Polgármesteri Hivatal maradványa is többletként 

mutatkozik. Tájékoztatott, hogy április hónapban 7.291.178,- Ft került be ily módon az általános 

tartalékba, az információbiztonsági költségek fedezetére ebből 1.388.923,- Ft-ot, mely részben 

eszközbeszerzést jelentett, valamint információbiztonsági referens alkalmazásának éves fedezetéül is 

szolgál az összeg. A polgármesteri hivatal megszűnéséből eredő pénzmaradvány 572.168,- Ft, ennek 

az eredménye, a 6.474.423,- Ft többletösszeg. Javasolja, hogy ha jelenleg taxatív módon nem is, de a 

Képviselő-testület tekintse ezt az összeget kvázi céltartaléknak, amelynek döntő többsége a hivatal 

személyi állományának megtartására és a személyi állomány bővítésére fordítandó. Hozzátette, az 

irattár kialakítására van tervezett előirányzat, amely vélhetően elég lesz a kivitelezési munkák 

befejezéséhez, azonban amennyiben többletfinanszírozásra lenne szükség, úgy a fedezet ebből az 

összegből áll majd rendelkezésre. Elmondta, hogy a szeptemberi ülésre a személyi jellegű 

fejlesztésekkel kapcsolatos koncepciót elkészíti a hivatal vezetése. 

Megkérdezte, hogy a rendelet tervezetével kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, javaslat? 

Hozzászólás nem lévén rendeletalkotásra kérte a képviselő-testületet. Kérte, aki a Pénzügyi Bizottság 

javaslata szerint a rendelet megalkotásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta 

 

Gomba Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

13/2020. (VI. 26.) önkormányzati rendeletét 

 

az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 4/2020.(II.14.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 
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(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5. napirendi pont 

 
Javaslat az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 32/2014. (XI. 

21.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a napirendi ponthoz kapcsolódó előterjesztést a Képviselő-testület tagjai megkapták. 

Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság megvitatta. Kérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a 

bizottsági álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Elmondta, hogy a bizottság a vagyonrendelet módosítását támogatta. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megköszönte a javaslatot. Megkérdezte, hogy van-e a rendelet tervezettel kapcsolatban kérdés, 

észrevétel vagy javaslat? 

 

Tóth József képviselő 

Elmondta, hogy korábban elfogadásra került valamilyen felajánlás, amelynek részleteire nem 

emlékszik. E felajánlásról érdeklődött. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy még az idei év áprilisában polgármesteri határozatban fogadta el az önkormányzat a 

GTÜ Kft. felajánlását a Kenyeres-kert Deési Pál utca felőli bejáratának kialakításához. Az út 

kialakításához az érintett ingatlanok tulajdonosaitól földrészleteket vásárolt az önkormányzat, mely 

területek között érintett volt a GTÜ- Kft. tulajdonában lévő földrészlet is. Ennek egy kis részét 

térítésmentesen felajánlotta Gomba Község Önkormányzata részére a gazdálkodó. 

 

Tóth József képviselő 

Kérdésként tette fel, hogy jól érti-e azt, hogy a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. tulajdonában lévő 

ingatlanok nem szerepelnek az önkormányzat vagyonelemei között? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy természetesen nem szerepelnek, mert azok nem az önkormányzat tulajdonában 

vannak. Megkérdezte, van-e a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás? Nem lévén kérte, 

aki a vagyonrendelet módosításának elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást 

követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta 

 

Gomba Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

 

14/2020. (VI. 26.) önkormányzati rendeletét 

 

az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 
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szóló 32/2014. (XI. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról 

  

módosításáról 

 

 

(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 

6. napirendi pont 
 

Javaslat a hulladékgazdálkodásról szóló 30/2013. (XII. 17.) önkormányzati rendelet 

módosítására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy az előterjesztést és a rendelet tervezetet a képviselők megkapták. A rendelet módosítására 

többségében a tóparti hulladékkezelés problémáinak megoldásához van szükség, illetve egy módosítás a 

kedvezményre jogosultak körét bővíti ezzel lehetővé téve az idősebb korosztály számára annak 

igénybevételét. Kiemelte, hogy a legnagyobb problémát jelentő terület a tóparti üdülőövezet, amelyen az 

ingatlantulajdonosok döntő többsége nem rendelkezik hulladékkezelési szerződéssel és így nem is fizet a 

hulladékszállításért, holott a szerződéskötés és díjfizetés is központi rendelkezés alapján kötelező. A 

jelenlegi gyűjtőpontos rendszer hibáinak orvoslását és a szerződéskötések elősegítését teszik lehetővé 

azok a változtatások, amelyek szakaszosan lépnek hatályba a rendelet-tervezet szerint. 

Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság megvitatta. Kérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a 

bizottsági álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Elmondta, hogy a bizottság a rendelet módosítását támogatta, javasolta a módosító rendelet 

elfogadását az előkészített dokumentáció szerint. Reményét fejezte ki, hogy a módosításokkal 

rendeződnek a hulladékgazdálkodással összefüggő problémák. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy a kiküldött előterjesztéssel kapcsolatban van-e észrevétel, kérdés vagy javaslat?  

 

Szabó Gyula képviselő 

Megkérdezte, hogy mi az oka annak, hogy a korábbiaktól eltérően a havi kettő alkalomról, lecsökkent 

havonta 1 alkalomra a szelektív hulladékszállítások száma? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy korábban többletfinanszírozást kapott a közszolgáltató abban az esetben, ha 

pluszfeladatokkal együtt látta el a közszolgáltatási teendőit. Az NHKV Zrt. amely a közszolgáltatók 

számára a feladatellátás után fizet, egyfajta szorzós, jutalmazási rendszerben állapított meg 

többletfinanszírozást, az ellátás színvonalának megfelelően. Jelenleg többletfeladatot nem tud vállalni a 

közszolgáltató, ezért léptek vissza a szelektív hulladékszállítás terén. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Kérdésként tette fel, hogy a környezetvédelmi elvek hogyan érvényesülnek a szolgáltatónál, hiszen ez 

jelentős visszalépés? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában kifejtette, hogy feltehetően nem az a célja a közszolgáltatónak, hogy kevesebb pénzből 

gazdálkodhasson, azonban kevesebb forrásból, kevesebb technikai eszközzel és emberrel kényszerül 
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jelenleg a feladatellátásra. Reményét fejezte ki, hogy a szolgáltatás visszaépül, hasonlóan a 

lomtalanításhoz, amely újra elérhető. Hozzátette, szeptemberig marad a jelenlegi szállítási rend, utána 

nyílhat lehetőség változtatásra. Emlékeztetett, hogy a több mint száz önkormányzatot tömörítő társulás 

pályázati forrásból új eszközök beszerzését nyerte el, amelyben hulladékgyűjtő autók és edényzet is 

szerepel. Reményét fejezte ki, hogy a jelenlegi zsákos rendszer helyett a szelektív hulladéknak is 

edényzetet tudnak biztosítani a nem túl távoli jövőben. 

 

Tóth József képviselő 

Véleménye szerint a környezetvédelmi elvek sok esetben csak hangzatos szavak, amelyekkel a 

szolgáltatók igyekeznek többletforráshoz jutni. Példaként a PET palackok és üdítős dobozok 

visszaválthatóságát említette. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, jórészt egyetért a hozzászólásokkal, hozzátette, a következő évtől az egyszer használatos 

műanyagok kivezetése megkezdődik, amely remélhetőleg pozitív irányú lépésként jelenik meg a 

településeken is. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Véleménye szerint a rendelt megalkotása mindenképpen szükséges, sőt már két évvel ezelőtt is ez tűnt 

lehetséges megoldásnak, örömét fejezte ki, hogy a jogi keretek rendezésre kerülhetnek. Hozzátette, a 

veszélyhelyzet miatt elmaradt közmeghallgatást az idei év őszén pótolni kellene, ahol javasolja napirendi 

pontként ismét tárgyalni a hulladékgazdálkodási kérdéseket, különös tekintettel a tóparti területre. 

Hozzátette, a tavalyi évben is történt a deklaráció kapcsán hasonló tárgyalás, közmeghallgatás keretében, 

sajnálatos módon alacsony érdeklődés övezte az eseményt. Javasolta, hogy a közterületi kérdésekkel, 

házszámozással ismét foglalkozzanak a közmeghallgatáson is. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy a rendelet kihirdetését követően a tóparti területen tájékoztatást végeznek, amely nemcsak 

az ingatlanokba jut majd el, de hirdetmény formájában a jelenlegi hulladékgyűjtő pontokon is közzétételre 

kerül. Hozzátette, a közmeghallgatáson nincs akadálya a további párbeszédnek, különös tekintettel az 

illegális hulladéklerakás miatt. Javasolta, hogy a hulladék-gyűjtőpontos szállítás megszűnését követően a 

jelenlegi gyűjtőpontok megszüntetésre kerüljenek, a beton alapzattal együtt, melynek helyére növényzetet 

tervez kialakítani. Megjegyezte, hogy még az idei évben megalakul az a központosított hulladékkezelési 

ügynökség, amelynek célja az illegális hulladék lerakatok megszüntetése. Bízik abban, hogy ezzel adódik 

mód és lehetőség a környezetvédelmi elvek érvényesítésére. Megkérdezte, van-e további kérdés, javaslat 

vagy vélemény a rendelet-tervezettel kapcsolatosan? 

Hozzászólás nem lévén kérte, aki a rendeletalkotással egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást 

követően megállapította, hogy 

 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta 

 

Gomba Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

15/2020. (VI. 26.) önkormányzati rendeletét 

 

a hulladékgazdálkodásról szóló 30/2013. (XII. 17.)  

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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7. napirendi pont 

 

Tájékoztató a Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 2020/2021. nevelési évének 

előkészítéséről 
 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy az előterjesztés és a hozzá kapcsolódó dokumentációk kiküldésre kerültek. Felkérte 

az intézmény vezetőjét, tegye meg szóbeli kiegészítését. 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Megköszönte a lehetőséget, elmondta, hogy az írásos dokumentáció megküldése óta két további 

jelentkező volt az óvodában, a beköltöző, óvodaköteles gyermekek elutasítására nincs mód, így a 

tartalékhelyek közül egyet máris felhasználtak. Megjegyezte, azok az előrejelzések, melyek szerint a 

következő időszakban a beköltözők száma növekedni fog, már érezhető nemcsak az óvodában, de a 

mini bölcsődében is. Elmondta, hogy a játszótér felülvizsgálata megtörtént, kisebb, megoldható 

hiányosságokat tártak fel. Megkérdezte, hogy az ezzel kapcsolatos kérést is felvetheti-e a napirendi 

pont keretében? 
 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy természetesen ennek nincs akadálya. 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Kifejtette, hogy az óvoda és a szülői munkaközösség közös kérése, hogy a kialakított játszóvár körüli 

ütésálló burkolat elkészítéséhez járuljon hozzá az önkormányzat, mert az elkülönített pénzösszeg nem 

fedezi a kiválasztott helyben öntött gumiburkolat kivitelezési költségeit. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a kérésben szereplő összeggel szemben elkészült egy olyan árajánlat is, amely nem 

helyben öntött, hanem ütéselnyelő gumilapok ragasztásos elhelyezésével biztosítaná az 

ütéscsillapítást. Ennek kialakítási költsége munkadíjjal együtt is kedvezőbb, mint a helyben öntéssel 

készült gumifelületé, valamint vastagabb elnyelő anyag felület is szerepel benne, mint is a kérés 

mellékletében szereplő árajánlatban. Megjegyezte, a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a javaslatot, 

megkérte a bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Jelezte, hogy a bizottság továbbtárgyalásra javasolta a beadványt, tekintettel arra, hogy új lehetőség 

is felmerült. Összességében két megoldási javaslat körvonalazódott, az egyik a már szóba került előre 

gyártott ütéselnyelő elemek beszerzése, a másik valamilyen alternatív előfinanszírozási rendszer 

kialakítása. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Tájékoztatásul elmondta, hogy a kialakított játszótéri eszköz költsége nem érte el a kétmillió forintot, 

ellenben a kérelemben tervezett gumiburkolat költsége meghaladná ezt az összeget, tehát többe 

kerülne a burkolat, mint maga a játszóeszköz. Hozzátette, ebben még nincs benne a gumiburkolat 

alatt kialakított betonréteg, melyet a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. munkatársai alakítottak ki, 

mintegy 400.000,- Ft költségen. Megjegyezte, a kérelmezett burkolat többszínűsége sem indokolt, 

ugyanis a minősítő cég jelezte, a burkolat nem használható KRESZ parkként. Ezeknek az 

információknak a birtokában javasolta a bizottság a kérelemben foglaltak további tárgyalását. 

Elmondta még, hogy mint ismert az érintettek előtt az idei évi tervezett költségvetés több ponton 

sérült, egyrészt a COVID-19 járvány alatti védekezési költségek, valamint az adóbevétel kiesések 
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jelentik az egyik problémát, illetve pályázati önerők finanszírozására is szükség lehet, hiszen nincs 

vége az esztendőnek. Emlékeztetett, hogy az önkormányzat évek óta halasztja például a kb. 800.000,- 

Ft-os vízkár-elhárítási terv elkészítését, melyet 2020. december 31. napjáig jogszabályi 

kötelezettségből adódóan el kell készíttetni. Meglátása szerint ekkora mértékű hozzájárulást nem tud 

vállalni az önkormányzat. 

 

Gyenes Gabriella a Szülői Munkaközösség Elnöke 

Megköszönte az eddig elvégzett munkát és az önkormányzati támogatásokat. Elmondta, hogy 

valóban nem lehetséges a KRESZ park kialakítása, de a gumiőrleményből készült ütéselnyelő 

burkolatot jobbnak és tartósabbnak találják a gumitéglás megoldásnál. A kivitelezésre szükség volna, 

illetve megjegyezte, hogy az adományozó szülők gyermekei már elhagyták, illetve hamarosan 

elhagyják az óvodát, így további adományokra nem számíthatnak. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megköszönte a kiegészítést. Elmondta, hogy mintegy 433.000,- Ft-os kiegészítésre volna szükség az 

önkormányzat részéről a kérelem szerint. Megjegyezte, hogy a helyben öntött technológia okán 

vastagabb burkolat öntésére van szükség, ez is növeli a költségeket. 

 

Gyenes Gabriella a Szülői Munkaközösség Elnöke 

Kiegészítésül elmondta, hogy a helyben öntött technológiánál a kialakított betonszegélyt 

gumiburkolattal fedik, míg a gumitéglás megoldásnál azokat földdel takarják le. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Úgy ítélte meg, hogy a gumitéglás megoldás több szempontból sem előnyös, ezért javasolta, hogy 

kerüljön megfontolásra a technikai részleteiben még ki nem dolgozott, de elvi alapokon nyugvó az 

alternatív előfinanszírozási megoldás lehetőségét fenntartó javaslat. 

 

(Lehota Vilmos polgármester 16:40 perckor technikai szünetet rendel el, az ülés 16:50 perckor 

folytatódik) 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván az ülés munkáját elmondta, hogy az egyeztetések során fény derült arra, hogy az óvoda 

intézményi költségvetésében szerepelnek olyan tételek, amelyeket a koronavírus okozta 

veszélyhelyzet miatt az idei évben nem tudtak felhasználni, ezek átcsoportosításával a hiányzó összeg 

pótolható. Megkérte az óvoda vezetőjét fejtse ki álláspontját. 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Kifejtette, hogy az óvoda költségvetésében vannak olyan pénzösszegek, amelyeket a tavaszi 

időszakban nem tudtak felhasználni, például továbbképzési költségek. Amennyiben lehetősége nyílik 

az intézménynek az átcsoportosításra, úgy az fedezné a hiányzó 433.000,- Ft-os összeget. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy meglátása szerint nincs akadálya az átcsoportosításnak, amely fedezné a hiányzó 

433.000,- Ft-os összeget. Hozzátette, ha az óvoda intézményi költségvetése korrekcióra szorulna, 

akkor arról a képviselő-testület is értesül, és ha kell előirányzat módosítással lehetőség van a 

beavatkozásra. Megkérdezte, van-e további kérdés, javaslat vagy vélemény a témával kapcsolatosan? 

Hozzászólás nem lévén kérte, aki egyetért azzal, hogy a beérkezett kérvényben foglaltak teljesítése 

intézményi finanszírozás terhére, intézményvezetői hatáskörben történjen, kézfelemeléssel jelezze. A 

szavazást követően megállapította, hogy 
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Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

 

53/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testület megtárgyalta a Szülői Munkaközösség és a 

Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde által benyújtott indítványt az alábbi határozatot hozta: 

 

1./ Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a Szülői 

Munkaközösség és a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde által közösen benyújtott 

beadványban foglalt kérés teljesítéséhez szükséges 433.000,- Ft összeg az óvoda intézményi 

költségvetésének terhére, intézményvezetői hatáskörben kerül finanszírozásra. 

 

2./ A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy amennyiben az óvoda intézményi 

költségvetése korrekcióra szorulna, úgy a soron következő előirányzat módosítás során erről 

értesítse a Képviselő-testületet. 

 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván a napirendi pont tárgyalását az óvoda 2020/2021. évi nevelési évének előkészítéséről 

szóló tájékoztatóval kapcsolatban kérdezte a képviselő-testület véleményét. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Kifejtette, hogy a tavalyi év vége óta többször kerül a Képviselő-testület látókörébe az óvoda és a 

mini bölcsőde kapcsán a karbantartási munkák és egyéb igények kivitelezésének elmaradása, 

késedelme. Meglátása szerint nem teljesíthetetlen kérésekről van szó, így ezzel az önkormányzatnak 

érdemben nem is kellene találkoznia, hiszen ez a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. feladata. Hozzátette, 

tisztában van azzal, hogy munkaerőhiánnyal küzd az önkormányzat, de ezeknek a kéréseknek 

prioritást kell élvezniük. Reményét fejezte ki, hogy a szeptemberi ülésen arról kapnak majd 

tájékoztatást, hogy a problémák megoldódtak. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Reagálván az elhangzottakra elmondta, hogy az elmúlt közel három és fél hónapban több, mint két 

hónapot, 4 dolgozó, ebből két közfoglalkoztatott, egy karbantartó és egy, a hivatal állományához 

tartozó kőműves folyamatosan az óvoda területén dolgozott, tehát a kellő figyelmet megkapja az 

intézmény. Hozzátette, valóban bővült az óvoda egy bölcsődei telephellyel és új eszközökkel is, 

melyhez hozzájárultak az említett dolgozók azzal, hogy a korábbi játszóvárat átalakítva, felújítva 

hozzanak létre a gyermekek számára szórakoztatóbb játszóteret. Örömmel értesítette a Képviselő-

testületet arról, hogy a játszótér minősítése és átvizsgálása során az említett dolgozók által újjá 

alakított játékrendszert is elfogadta a minősítő szervezet. Elmondta, hogy egy egyeztetési folyamat 

közepén jár az óvoda és a GTÜ Kft, amelyben rögzítik a tervezhető feladatokat és a napi teendők 

elvégzését is. Emlékeztetett, hogy a játszótér megközelíthetőségét szolgáló fejlesztések is 

befejeződtek. Meglátása szerint az eddigiekhez képest magasabb szintű felkészültséggel kezdheti 

meg az intézmény a nevelési évet. 
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Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a szűkülő költségvetési lehetőségek miatt meg kell fontolni azokat a nagyobb 

volumenű és költségű beruházásokat, amelyek még a jövőben szükségesek vagy kívánatosak. 

Hozzátette, egy prioritási sorrend felállításával jobban koncentrálódhatnak a költségvetési források. 

Megkérdezte az óvoda vezetőjét, hogy melyek ezek a prioritások? 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Elmondta, hogy az óvodában egyre kevesebb nagyobb volumenű feladat van, ott inkább a 

karbantartási munkálatok a dominánsak, A bölcsődei telephelyen van némi elmaradás, példaként a 

szomszédos ingatlantól elválasztó kerítés befejezését említette. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a bölcsőde fejlesztésére a tavalyi esztendőben igyekeztek pályázatot benyújtani, amit 

nem tehetett meg az önkormányzat, mivel két, lezárt működési év adatainak benyújtására lett volna 

szükség. Tekintettel arra, hogy a kritériumnak a bölcsőde csak a következő évtől tud eleget tenni, az 

idei évben sem tudtak pályázati forrást igénybe venni. Emlékeztetett, hogy a tervezett pályázatban az 

épület teljes korszerűsítése mellett a környezet fejlesztése is terítékre került, kihasználandó a 30 millió 

forintos pályázati költségkeretet. Jelezte, hasonló léptékű beruházás pályázati forrás nélkül 

elképzelhetetlen. Hozzátette, a szomszédos épület állapotáról a vagyonkezelővel folyamatosan 

egyeztet a hivatal. 

 

Varga Sándor aljegyző 

Hozzászólásában jelezte, a tavalyi esztendőben a vagyonkezelővel folytatott egyeztetések alapján 

sikerült csak a rágcsálóirtást és a környezet tisztítását elvégeztetni az elhagyott ingatlanon. 

Megjegyezte, a vagyonkezelő megbízottjának, tehát a munkavégzéssel megbízottnak a kifizetési 

kérelmének elbírálását a gombai ingatlan rendbetételhez kötötték, mely után megoldódott a probléma. 

 

Lehota Vilmos polgármester 
Megkérdezte, hogy van-e további hozzászólás a nevelési év előkésztésével kapcsolatosan? 

Nem lévén szavazásra kérte a képviselő-testületet. Kérte, aki a javaslat elfogadásával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

 

54/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Gólyafészek Óvoda és Mini 

Bölcsőde 2020/2021-es nevelési évének előkészítésére vonatkozó tájékoztatót és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a 2020/2021-es nevelési év előkészítéséről szóló tájékoztatót elfogadta. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről határozati kivonat formájában 

az intézményvezetőt tájékoztassa. 

 

Határidő: 2020. július 30.  

Felelős: Lehota Vilmos 
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Lehota Vilmos polgármester 
Folytatván a napirendi pont tárgyalását a pedagógiai program tárgyalását ajánlotta a Képviselő-

testület számára. Megkérte az óvoda vezetőjét, tegye meg kiegészítését. 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Kifejtette, hogy a módosításokra a jogszabályváltozások miatt van szükség, illetve kihasználta a 

nevelőtestület a járványügyi veszélyhelyzet ideje alatti időt arra, hogy aktualizálhassa a 

dokumentumait. Ennek eredményeként történtek változások a pedagógiai programban is. 

 

Lehota Vilmos polgármester 
Megkérdezte, hogy van-e további hozzászólás a nevelési év előkésztésével kapcsolatosan? 

Nem lévén szavazásra kérte a képviselő-testületet. Kérte, aki a javaslat elfogadásával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

55/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Gombai 

Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde pedagógiai program módosítására vonatkozó 

javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde módosított 

pedagógiai programjával egyetértett. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy döntéséről az intézményvezetőt 

írásban is tájékoztassa. 

 

Határidő: 2020. június 30.  

Felelős: Lehota Vilmos polgármester  

 
8. napirendi pont 

 

Javaslat a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde intézményvezetőjének ismételt 

megbízására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők az írásos előterjesztést megkapták. Megadta a szót az aljegyző számára. 

 

Varga Sándor aljegyző 

Megkérte az óvoda vezetőjét nyilatkozzon arról, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdésének b) pontjában rögzített jogával élve kívánja-e a 

napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalását, avagy hozzájárul a nyilvános ülésen történő 

tárgyaláshoz? 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Megköszönte a lehetősége és hozzájárult a nyilvános ülésen történő tárgyaláshoz. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Jelezte érintettségét a napirendi pont vonatkozásában és kérte a szavazásból történő kizárását. 
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Lehota Vilmos polgármester 

A bejelentés alapján kérte a Képviselő-testületet vita nélküli szavazásra. Kérte, aki Szegedi Csaba 

alpolgármester érintettségére vonatkozó bejelentését a napirendi pont tekintetében tudomásul veszi, 

kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapított, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 

1 tartózkodás mellett az alábbi döntést hozta: 

 

56/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini 

Bölcsőde intézményvezetőjének ismételt megbízására előtt – Szegedi Csaba alpolgármesternek az 

érintettségre vonatkozó bejelentése alapján az alábbi határozatot hozta:  

1.   A Képviselő-testület tudomásul vette Szegedi Csaba a polgármesteri a Gombai Gólyafészek 

Óvoda és Mini Bölcsőde intézményvezetőjének ismételt megbízására hozott döntéshozatal során az 

érintettségre vonatkozó nyilatkozatát. 

Határidő: azonnali 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait. Kérte, aki Szegedi Csaba alpolgármestert kérésére 

kizárja a napirendi ponttal összefüggő szavazásból, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapított, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 

1 tartózkodás mellett az alábbi döntést hozta: 

 

57/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete - Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini 

Bölcsőde intézményvezetőjének ismételt megbízására vonatkozó javaslat megvitatása előtt - Szegedi 

Csaba alpolgármesternek a döntéshozatal során szavazásból történő kizárására vonatkozó kérése 

alapján az alábbi határozatot hozta:  

1.   A Képviselő-testület Szegedi Csabát a polgármesteri Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 

intézményvezetőjének ismételt megbízása tárgyában hozott döntéshozatal során a szavazásból kizárta. 

Határidő: azonnali 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy az intézményvezető ismételt megbízásának jogszabályi feltételei fennállnak. Jelezte, 

a Képviselő-testület az idei év februárjában már elindult ezen az úton, amikor megkereste javaslatával 

a nevelőtestületet, mely nevelőtestületi döntés egyezik a Képviselő-testület által elgondoltakkal. 

Kérte a Pénzügyi Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 
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Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság a határozati javaslat második pontját kéri módosítani. Az 

előkészített határozati javaslatban az intézményvezető illetménye nem változna, a Pénzügyi Bizottság 

az alapilletmény 5%-os növelését javasolja a Képviselő-testület számára. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte az intézményvezetőt, hogy az újabb megbízást elfogadja-e? 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Elmondta, amennyiben mindenki egyetért vele, úgy megköszöni a bizalmat és elfogadja az ismételt 

megbízást. Megköszönte az önkormányzat támogatását és az elmúlt öt esztendő közös munkáját. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte van-e további javaslat, hozzászólás vagy vélemény a napirendi ponttal kapcsolatosan? 

Nem lévén a Pénzügyi bizottság módosításával együtt kérte, aki a határozati javaslattal egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

 

58/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Gombai Gólyafészek Óvoda és 

Mini Bölcsőde intézményvezetőjének ismételt megbízására vonatkozó javaslatot, és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

 

1. A Képviselő-testület figyelemmel a 39/2020. (II.13.) képviselő-testületi határozatára, 

valamint a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde Nevelőtestületének 2020. március 

16. napján kelt határozatában foglaltakra, a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 

intézményvezetői státuszát az Nkt. 67. § (7) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva nem 

kívánja nyilvánosan pályáztatni. 

 

2. A Képviselő-testület Tóthné Szegedi Judit jelenlegi intézményvezetőt 2020. július 31. 

napjától határozott időre, 5 éves időtartamra 2025. július 30-ig megbízza az önkormányzati 

fenntartású Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde vezetői feladatainak ellátásával. 

Az intézményvezető illetményének mértéke az alapilletményének 5%-ával növekszik. 

 

3. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a fenntartó nevében eljárva az 

intézményvezetőt tájékoztassa, valamint a szükséges munkajogi szempontból releváns 

dokumentumokat elkészítse. 

 

 

Határidő:  értelemszerűen  

Felelős:  Lehota Vilmos polgármester 

 
9. napirendi pont 

 

Tájékoztató a II. negyedéves falubejárás tapasztalatairól 
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Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők az előterjesztést és a hozzá tartozó dokumentumokat megkapták. 

Megjegyezte, a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, kérte a bizottság elnökét ismertesse a 

kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a falubejárásról szóló beszámoló elfogadásával egyetértett a Pénzügyi Bizottság, 

emellett négy javaslatot fogalmazott meg, a parkolással, a házszámozással, a közösségellenes 

magatartásról szóló rendelet módosításával és a vízelvezetési problémákkal kapcsolatosan. Sorban 

haladva az első javaslatban kéri a bizottság, hogy a soron következő, szeptember havi ülésre vegye 

napirendre a Képviselő-testület a parkolással és a közterületi problémák megoldására vonatkozó 

koncepció tárgyalását és kérje fel az előkésztőt a koncepció kidolgozására. A következő javaslatban 

a házszámok, Tetepuszta esetében a helyrajzi számok megjelenítésének lehetőségéről szóló 

tájékoztató szeptember havi ülésen történő tárgyalását kérte a Pénzügyi Bizottság, mely egyfelől 

segíti az ingatlanok beazonosítását, másrészt településképi szempontból is előnyös volna. Harmadik 

javaslatában a bizottság kérte a Képviselő-testületet, hogy a 2020. szeptemberében tartandó 

munkaterv szerinti ülésére vegye napirendjére a közösségi együttélés alapvető szabályait 

megsértőkkel szembeni eljárásrendről szóló tájékoztatót, amely a rendelet felülvizsgálata mellett az 

eredményes alkalmazási módszereket is tartalmazza. Negyedik javaslatában Gomba Község 

Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága javasolta a képviselő-testület számára, hogy a III. 

negyedéves falubejárástól kezdődően a beszámolóban külön kerüljön részletezésre az azonnali 

beavatkozást igénylő vízelvezetési problémák listája és ezek operatív megoldása élvezzen prioritást. 

Emellett javasolja, a vízkárelhárítással kapcsolatos településszintű problémák feltárását. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Reagálván a javaslatokra elmondta, hogy a vízelvezetési problémák feltárása a jelenlegi rendszerre 

vonatkozóan történhet meg a bejárást végzők által, hiszen fejlesztéshez, illetve a vízkár-elhárítási terv 

elkészítéséhez mérnöki szakmunka szükséges. Meglátása szerint ez utóbbi vállalásához a fedezetet 

előbb meg kell teremteni. A közösségi együttélés szabályairól szóló rendelet felülvizsgálatát 

elvégzik. A házszámozás szintén vállalható és vállalandó feladat, hiszen nemcsak a bejárások 

alkalmával kell azonosítani az ingatlanokat, de a postai dolgozók munkáját és valamennyi igazgatási 

szervezet munkáját megkönnyíti, ha a számozás pontos és megfelelően látható. A parkolással 

kapcsolatos problémákra meglátása szerint is reagálni kell, amely azonban nemcsak a parkolási 

rendelet módosítását jelenti, hanem érintheti a helyi építési szabályzat módosítását is. Megjegyezte, 

a legnagyobb probléma a tóparti üdülőterületen mutatkozik, azonban nem lehet elmenni szó nélkül 

egyes, a központi belterületet érintő akadályok mellett sem. A tapasztalatok azt mutatják, hogy 

parkolást tiltó táblák elhelyezése is indokolt lehet egyes központi belterületi részeken. Javasolta, hogy 

a bizottság által kért, a szeptemberi ülésre előkészítendő javaslatokat tömbösített határozati 

javaslatban fogadja el. 

Megkérdezte van-e hozzászólás, vélemény vagy javaslat a napirendi ponttal összefüggésben? 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Javasolta, hogy a vízelvezetési problémák feltárása kapcsán a könnyen, akár áteresz tisztítással 

orvosolható problémák kerüljenek megoldásra és külön részben foglalkozzanak a fejlesztési és 

koncepcionális kérdésekkel. Kifejtette, hogy a tájékoztatóban több helyen félreérthetően szerepel a 

GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft, mint megoldási javaslat. Hozzátette, érdemes volna promotálni a 

GTÜ Kft-t, mint lehetséges alternatívát az ingatlantulajdonosok számára. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdésként tette fel, hogy a falubejárás képviselők általi megtételét milyen gyakorisággal látják 

indokoltnak? 
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Lehota Vilmos polgármester 

Meglátása szerint hasznos, ha nem csak egy-két szempár meglátásai kerülnek be a tájékoztatókba, 

ezért javasolja, hogy évente egy alkalommal felosztva a képviselők között a település területét, a 

képviselő-testület tagjai is tegyék meg javaslataikat az általuk tapasztaltak alapján. hozzátette, 

érdemes lehet a következő év munkatervében a falubejárásról szóló tájékoztatók közül kiemelni az 

egyiket tetszőlegesen, amely előkésztése során a képviselők által is szemlézésre kerül a település. A 

GTÜ Kft. promotálásával kapcsolatosan kifejtette, hogy a visszatérően szereplő ingatlanok esetében 

ez nem megoldás, tekintettel arra, hogy a szóbeli megbeszélés az ingatlan tulajdonosaival itt vezet a 

legkevesebb eredményre, ezekben az esetekben írásbeliségre van szükség. Azt elképzelhetőnek tartja, 

hogy egy-egy elmaradás esetén a GTÜ Kft. szakemberei által adott ajánlat pl. járdalap emeléssel, 

kaszálással stb. kapcsolatosan kellő meggyőző erővel bír ahhoz, hogy a munka kifizetésével szemben 

az ingatlan tulajdonosa saját maga tegyen eleget kötelezettségének. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Elmondta, hogy ő szorgalmazta a képviselők általi falubejárást, amelynek lényege, hogy a képviselő 

még inkább ismerje a közvetlen környezetében lévő településrészt. Szerinte a képviselők 

lakóhelyének megoszlása is igen szerencsés, mert lefedi a település egészét, azonban úgy tapasztalja, 

hogy a képviselők részéről nincs a kezdeményezésnek teljes támogatottsága, így csak akkor 

ragaszkodik hozzá, ha valamennyi képviselő egyetért vele. A településüzemeltetési referens 

munkájával kapcsolatosan kifejtette, szerinte a közös bejárás egyik lehetősége az, hogy a megfelelő 

járművet kihasználva valamennyien, a referenssel közösen járják be a települést és alakuljon ki 

konszenzus a teendők kapcsán. Megjegyezte, hogy az ingatlanok 1-3%-a esetében visszatérő 

problémák tapasztalhatóak, javasolta, hogy éljenek a bírságolás lehetőségével. Megjegyezte, ennél 

több ingatlan környezetével van gond, itt elképzelhetőnek tartja, hogy értesítők kerüljenek 

elhelyezésre az ingatlantulajdonosok postaládáiban, amelyen szerepelhetne elérhetőség. Hozzátette, 

az eszközök tekintetében rugalmas, azonban a cél, hogy minél rendezettebb legyen a település képe. 

 

Rádi Lászlóné képviselő 

Véleménye szerint kevés olyan ingatlan van, amelynek a tulajdonosa helyben lakik és folyamatosan 

elhanyagolja a portáját. Többségében a problémás ingatlanok tulajdonosai nem helyben lakók, sok 

esetben nem tudni róluk semmit, ez nehezíti a megoldást. Elmondta, hogy amennyiben igény van rá, 

szívesen elmegy a falubejárásra. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy az egyéni, területileg felosztott bejárást is támogatja és az együttes bejáráson is 

szívesen részt vesz. 

 

Tóth József képviselő 

Szerinte a közös bejárásnak több értelme van és célravezetőbb, mint a megosztásos változat. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Egyetértett Tóth József képviselővel. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, van-e a tájékoztatóval kapcsolatosan kérdés, észrevétel vagy javaslat? Nem lévén a 

kérte, aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 
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59/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a nyári falubejárás 

tapasztalatairól szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a nyári falubejárásról szóló tájékoztatót elfogadta. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván a napirendi pont tárgyalását a Pénzügyi Bizottság javaslatát tette fel szavazásra. Kérte, aki 

a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

60/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 2020. szeptemberi képviselő-

testületi ülés napirendi pontjaira vonatkozó javaslatot, és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a 2020. szeptember havi munkaterv szerinti ülésére napirendjére tűzi a 

parkolással és a közterületi problémák megoldására vonatkozó koncepció tárgyalását, a 

házszámok, Tetepuszta esetében a helyrajzi számok megjelenítésének lehetőségéről szóló 

tájékoztatót, valamint a közösségi együttélés alapvető szabályait megsértőkkel szembeni 

eljárásrendről szóló tájékoztatót, amely a rendelet felülvizsgálata mellett lehetőség szerint az 

eredményes alkalmazási módszereket is tartalmazza. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az 1. pontban szereplő napirendi témák 

előkészítéséről gondoskodjon. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

Lehota Vilmos polgármester 

A falubejárással kapcsolatban megfogalmazott javaslattal kapcsolatban kérte a Képviselő-testület 

véleményét. Kérte, aki a megfogalmazott javaslat szerint egyetért azzal, hogy a III. negyedévi 

falubejárás során külön figyelmet kapjanak a vízelvezetési problémák, kézfelemeléssel jelezze. 

A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

61/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a III. negyedéves falubejárás 

kiegészítésével kapcsolatos javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület kéri az előkészítőt, hogy a III. negyedéves falubejárás során a település 
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vízelvezetési problémái külön figyelmet kapva, elkülönült tájékoztatóban szerepeljenek felsorolásra 

együttesen a megoldási javaslatokkal. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy sok esetben nem csak az eltömődött vízelvezetőkkel van gond, hanem a jogi értelemben 

nem rendezett vízelvezetéssel is. Kifejtette, hogy nem kell külön helyrajzi számon nyilvántartani a 

vízelvezető rendszer részét képező egységeket, lehetőség van szolgalmi jog bejegyzésére is erre a célra, 

illetve beépítési tilalommal ellátni egyes részeket annak érdekében, hogy ott vízelvezetés valósulhasson 

meg. Hozzátette, utóbbi esetben az építési hatóság vagy akár a települési főépítész is csak akkor ad majd 

engedélyt a munkálatokra, ha az megfelel az elrendelt szabályoknak. 

 
10. napirendi pont 

 

Javaslat a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. 2019. évi - számviteli törvény szerinti - beszámoló 

jelentésének és közhasznúsági jelentésének jóváhagyására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Emlékeztetett, hogy a képviselők az előterjesztést és a hozzá tartozó dokumentumokat megkapták. A 

dokumentáció egy része pótlólagos feltöltés keretében került megküldésre. Megjegyezte, a pénzügyi 

bizottság tárgyalta a napirendi pontot, kérte a bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság a beszámoló és a jelentés elfogadására tett javaslatot a 

Képviselő-testület számára. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, van-e a napirendi pont vonatkozásában kérdés, észrevétel vagy javaslat? Nem lévén 

kérte, aki a kiküldött dokumentációk alapján a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy  

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

62/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a GTÜ Közhasznú 

Nonprofit Kft. 2019. évi számviteli beszámolóját, valamint közhasznúsági jelentését és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

 

1. A Képviselő-testület – figyelembe véve a gazdasági társaság felügyelő bizottságának 

véleményét és a könyvvizsgálói jelentést – a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. 2019. évi 

egyszerűsített beszámolóját 31.242 E Ft mérlegfőösszeggel, 1.173 E Ft adózott eredménnyel 

elfogadta. 

2. A Képviselő-testület utasítja a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy a 2019. 

üzleti évről szóló beszámolót a kiegészítő melléklettel együtt, valamint a közhasznúsági 

jelentést a vonatkozó jogszabályok figyelembevételével tegye közzé. 
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Határidő: az 1. pont tekintetében azonnali 

a 2. pont tekintetében 2020. szeptember 30.  

Felelős:  Kiss Tibor ügyvezető  

 

Lehota Vilmos polgármester 

A napirendi ponttal kapcsolatosan elmondta még, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén felmerült 

házhozszállítással kapcsolatos kérdés is. Kifejtette, hogy a 2019. évben a 60+ÁFA házhozszállítási 

díj, az önkormányzati kiegészítéssel, amelyet a közszolgáltatási szerződésben rögzítettek, csaknem 

fedezi a házhozszállítás költségeit, mindösszesen alig több, mint 149.000,- Ft összeggel haladta meg 

az egész éves házhozszállítás költsége a finanszírozás és a házhozszállítási díj összegét. Kifejtette, 

hogy a költségek esetében mindent figyelembe véve született meg ez az összeg, holott a gépjármű 

nemcsak a felnőtt étkeztetést végzi, de az óvodába és a bölcsődébe is ezzel a járművel szállítanak ki. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Elmondta, hogy konkrét javaslatot nem fogalmaztak meg, de az az igény megfogalmazódni látszott, 

hogy az önkormányzati hozzájárulás kivezetése lehet cél. Hozzátette, ehhez elég komoly szállítási díj 

emelésre volna szükség, amelyet rövid idő alatt nem javasolna, hiszen korábban kisebb mértékű 

emelés is negatívan éreztette hatását. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Kifejtette, hogy javaslata szerint a házhozszállítás díján mindenképpen emelni kellene, méghozzá 

akkora mértékben, hogy a tényleges házhozszállítási költség megtérítésre kerüljön, és ez ne jelentsen 

többletkiadást. Szerinte a főzőkonyha kialakításával és működtetésével nemcsak szolgáltatást, de 

munkahelyeket is teremtett az önkormányzat, ami pozitívum, de többletteher is. Példaként a 

személyzet helyettesítését hozta. Javasolta, hogy két lépcsőben történjen emelés, egyrészt az ősz 

folyamán, másrészt 2021 tavaszán. Hozzátette, a polgármester által jelzett szociális rászorultság 

mérlegelendő szempont, így a kedvezményre jogosultak körét és a kedvezmény igénybevételnek 

lehetőségét meg kell vizsgálni. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megjegyezte, hogy a kedvezményrendszer kialakításához a szociális támogatásokkal kapcsolatos 

rendelet módosítására van szükség. Javasolta, hogy a jövedelmi viszonyok mellett képezze az életkor 

is a kedvezményre jogosultságot, ezzel segítve a nyugdíjas korúakat abban, hogy továbbra is kedvező 

áron juthassanak megfelelő minőségű szolgáltatáshoz. Figyelemmel a csökkent létszámú hivatali 

apparátusra és annak leterheltségére, javasolta, hogy a rendelet módosításának előkésztését nem a 

szeptemberi, hanem a novemberi ülésen vegye napirendjére a Képviselő-testület. 

Megkérdezte, van e más javaslat, hozzászólás vagy vélemény? 

Nem lévén, kérte, aki a javaslat elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

63/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 2020. novemberi képviselő-

testületi ülés napirendi pontjaira vonatkozó javaslatot, és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a 2020. november havi munkaterv szerinti ülésére napirendjére tűzi a 

szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet módosítását. 
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2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az 1. pontban szereplő napirendi téma 

előkészítéséről gondoskodjon. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy a házhozszállítással kapcsolatos tájékoztató elfogadásával kapcsolatosan van-e 

még hozzászólás, vélemény vagy javaslat? Nem lévén szavazásra kérte a képviselő-testületet. Kérte, 

aki a házhozszállításhoz kapcsolódó tájékoztatót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást 

követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

64/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a házhozszállítás 2019. évi 

költségeiről szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a házhozszállítás 2019. évi költségeiről szóló tájékoztatót 

elfogadta. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

 
11. napirendi pont 

 

Tájékoztató a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. 2020. évi üzleti tervének végrehajtásáról 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagokat megkapták, 

kiegészítve az ötödik havi adatokkal. Megjegyezte, a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, 

kérte a bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a bizottság a tájékoztató elfogadását javasolta. Hozzátette, az év ötödik hónapjának 

adataiból már látszik a veszteség, amelyet különösen a főzőkonyha miatt könyvelhet el a gazdasági 

társaság. A bevételek csökkenése erőteljes, a kiadások is mérséklődtek ugyan, de például a bér jellegű 

kiadások nem csökkenhettek és nem is csökkentek. Ezen felül a védekezés költségei is magasak, 

amelyre a veszélyhelyzet miatt volt szükség. Megjegyezte, a tavalyi év során tett kiegészítésnek hála, 

az idei évben a veszteségesség sem fenyegeti a közhasznúság elvesztését. Hangsúlyozta, nem tudható 

pontosan mekkora lesz a veszteség az idei évben, hiszen hosszú idő van még hátra és sok 

bizonytalansági tényezővel kell még számolni. 
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Lehota Vilmos polgármester 

Hozzátette az elhangzottakhoz, hogy a bevételkiesés mértékét a leginkább szemléletes módon az 

mutatja meg, hogy 2019. év májusában a főzőkonyha árbevétele meghaladta a 21 millió forintot, míg 

az idei esztendőben a 15 millió forintot sem éri el. Reményét fejezte ki, hogy az év második felében 

nem lesz olyan esemény, amely miatt ekkora mértékű bevételkiesést okoz majd. Megkérdezte, van-e 

a napirendi ponttal kapcsolatos további hozzászólás, vélemény vagy javaslat? 

Nem lévén, kérte, aki a tájékoztatót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

65/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta GTÜ Közhasznú Nonprofit 

Kft. 2020. évi 1-4 havi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta: 

 

1.) Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az általa alapított GTÜ Közhasznú 

Nonprofit Kft 2020. évi 1-4 havi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót elfogadta.  

 

2.) A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az 1.) pontban rögzített döntésről a gazdasági 

társaság ügyvezetőjét tájékoztassa.   

 

Határidő: értelemszerűen  

Felelős: Lehota Vilmos polgármester  

  
12. napirendi pont 

 

Beszámoló a polgármesteri hivatal 2019. évi tevékenységéről 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a napirendi ponthoz tartozó előterjesztést a képviselők megkapták, a Pénzügyi 

Bizottság tárgyalta az előterjesztést, kérte a bizottság elnökét, ismertesse a bizottsági álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság a beszámoló elfogadását javasolta, emellett kérte, hogy a 2020. 

szeptember havi ülésre kerüljön előkészítésre az adóigazgatási tevékenységre vonatkozó beszámoló. 

 

Varga Sándor aljegyző 

Megjegyezte, hogy az adóigazgatási tevékenységről szóló beszámoló elkészítéséről a hivatali 

beszámoló előterjesztésében is ír, így erről külön döntést nem szükséges hoznia a Képviselő-

testületnek. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kiegészítendő a leírtakat megköszönte valamennyi köztisztviselő munkáját, kiemelte, hogy bár a 

beszámoló a 2019. évre vonatkozott, a köztisztviselők erőfeszítései és munkája nélkülözhetetlen volt 

ahhoz, hogy a település gördülékenyen tudjon működni a három és fél hónapos veszélyhelyzet alatt 

is. Hozzátette, az akadályokat a hivatal csökkent létszámmal kényszerült venni, többségében sikerrel. 

Megkérdezte, van-e a napirendi ponttal kapcsolatosan javaslat, kérdés, hozzászólás vagy vélemény? 

Nem lévén, kérte, aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 
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megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

66/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Képviselő-testülete megtárgyalta a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről szóló 

beszámolót és az alábbi határozatot hozta:  

      

1./ A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal 2019. évről szóló beszámolóját 

elfogadta. 

2./   A Képviselő-testület köszönetét fejezi ki a hivatali apparátus valamennyi tagjának az 

előző esztendőben végzett munkáért. 

 

A határozat végrehajtást nem igényel. 

 
13. napirendi pont 

 

Javaslat a kegyeleti közszolgáltatási szerződés újbóli megkötésére 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők az írásos előterjesztést megkapták. A pénzügyi Bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, kérte a bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tájékoztatójában elmondta, hogy a bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta az előterjesztés mellet 

lévő határozati javaslatot és annak mellékletét. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy hét esztendeje kötötték meg a korábbi közszolgáltatási szerződést, amelyet 

gyakorlatilag változatlan formában javasol elfogadni. Egyetlen lényeges módosítás a korábban 

40.000,- Ft-ban meghatározott díj 50.000,- Ft-ra történő emelése, amelyet nagyságrendileg követi az 

eltelt időszak alatti infláció mértékét. 

Megkérdezte, van-e a napirendi ponttal kapcsolatosan javaslat, kérdés, hozzászólás vagy vélemény? 

Nem lévén, kérte, aki a javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

67/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a kegyeleti 

közszolgáltatási szerződés újrakötésére előterjesztett javaslatot és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. A képviselő-testület a köztemető kegyeleti közszolgáltatás keretében történő 

üzemeltetése érdekében a határozati javaslat 1. sz. mellékleteként szövegezett 

közszolgáltatási szerződés tervezetét jóváhagyja. 
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2. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a kegyeleti 

közszolgáltatási szerződés újbóli megkötéséről a Baráth Temetkezés Korlátolt 

Felelősségű Társasággal. 

 

Határidő:  1. pont tekintetében azonnali, 

2. pont tekintetében 2020. július 20. 

 Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

 
 

EGYEBEK 

 

E/1.: Javaslat a 2020. évi igazgatási szünetek elrendelésére 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy az előterjesztés a képviselők megkapták. Az igazgatási szünetre minden évben sor 

kerül, melynek oka a jogszabályi kötelezettségből adódó szabadságok kiadása. Az idei évben is két 

igazgatási szünet kerülne elrendelésre egy a nyári időszakban, egy rövidebb pedig a két ünnep közötti 

decemberi időszakban. Előbbi tíz, utóbbi négy napot jelent. 

 

Varga Sándor aljegyző 

Kiegészítésként elmondta, hogy két okból halasztották az idei évben a nyári igazgatási szüntetet 

valamivel több, mint egy héttel későbbre. Egyrészt a veszélyhelyzet alatt a személyes ügyfélfogadást 

minimalizálták, és bár elektronikusan rengeteg ügyet indítottak és intéztek el, kedvezni szeretnének 

azoknak az ügyfeleknek is, akik a személyes ügyfélfogadáshoz ragaszkodnak. Másfelől 2020. 

júliusában is esedékes a havi adatszolgáltatás, július 20. napján, amely esetleges visszanyitás esetén 

akár július 22-én is adhat munkát a köztisztviselői állománynak. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megköszönte a kiegészítést. Megkérdezte, hogy van-e a javaslattal kapcsolatban további észrevétel, 

hozzászólás vagy vélemény? Nem lévén, kérte, aki a javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

68/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta a Gombai Közös 

Önkormányzati Hivatal 2020. évi igazgatási szüneteire vonatkozó javaslatot és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

1. A Képviselő-testület – közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 

232.§ (3) bekezdésében kapott felhatalmazással élve – a Gombai Közös 

Önkormányzati Hivatalban  

a. a nyári igazgatási szünet időtartamát 2020. július 27. napjától 2020. augusztus 

7. napjáig, 

b. a téli igazgatási szünet időtartamát 2020. december 28. napjától 2020. 

december 31. napjáig 

 rendeli el.  
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A Képviselő-testület felkéri az aljegyzőt, hogy a halaszthatatlan ügytípusokban az ügyintézés 

biztosítása érdekében szervezze meg az ügyeleti rendszert, továbbá a lakosságot az igazgatási 

szünetek időtartamáról a helyben szokásos módon tájékoztassa.  

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:   Varga Sándor aljegyző 

 

 

E/2.: Javaslat a Képviselő-testülethez érkezett beadvány elbírálására 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy beadvány érkezett Gomba Község Önkormányzatához arra vonatkozóan, hogy a 

Gombai úton lévő egyik ingatlan résztulajdonosa, aki nem mellesleg egy gondnokolt személy, nem 

élhetett elővásárlási jogával egy korábbi ingatlanrész eladás során. A gondnok eljárva a rábízott 

gondnokolt érdekében megtámadta a szerződést, hogy a gondnokolt élhessen a törvény adta jogával. 

Az ügymenethez szükség van annak igazolására, hogy a gondnokolt képes megvásárolni a kívánt 

ingatlanrészt, ehhez kérte a gondnok az önkormányzat segítségét és nyilatkozatát arra vonatkozóan, 

hogy az önkormányzat szándékában áll megvásárolni a gondokolt tulajdonrészét abból a célból, hogy 

az így kapott összegből a gondnokolt élhessen elővásárlási jogával. Elmondta, hogy az ingatlanrészek 

egyenlő nagyságúak, vagyis ¼ és ¼ részek, értékük pedig szintén azonos, 4.000.000,- Ft. Hozzátette, 

nyilvános ülés keretében nem szeretne pontosabb leírást adni, amennyiben bővebb tájékoztatásra van 

igény, úgy zárt ülésen javasolja a napirendi pont tárgyalását. 

Elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a beadványt, kérte a bizottság elnökét, ismertesse a 

bizottsági álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság a megfogalmazott javaslatot támogatta, a szándéknyilatkozat 

kiadásával egyetértett. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e a javaslattal kapcsolatban további észrevétel, hozzászólás vagy vélemény? 

Nem lévén kérte, aki a fenti tájékoztatás mellett a szándéknyilatkozat kiadásával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

69/2020.  (VI. 25.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a gombai 404 hrsz-

ú ingatlan résztulajdonosának gondnoka által benyújtott kérelmet és az alábbi határozatot 

hozta:  

      

1./ A Képviselő-testület kinyilvánítja vételi szándékát a gombai 404 hrsz-ú ingatlan 

résztulajdonosának, Botos Mihálynak tulajdonában lévő ingatlanrész tekintetében, 

amennyiben az ingatlanrész eladóvá válik.  

2./ Az 1. pontban megjelölt ingatlanrészre a Képviselő-testület 4.000.000,- Ft azaz 

négymillió forint összegben tesz ajánlatot. 
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3./ A Képviselő-testület felhatalmazta a polgármestert, hogy a döntésről Botos Mihályt 

gondnoka útján tájékoztassa. 

 

Határidő: 2020. június 29. 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, van-e további felvetés az egyebek napirendi pont keretében? 

 

Tóth József képviselő 

Kérdésként tette fel, hogy érkezett-e jelzés Tetepusztáról, mert többen jelezték, hogy lakókocsikat és 

odaköltözőket vettek észre, ezen felül az ott lévő épületeket is bővítik. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy ilyen jellegű jelzés nem érkezett sem a lakosságtól sem a tanyagondnoktól, de 

tudomásuk van arról, hogy a visszaköltözés megjelent a területen, leginkább azok részéről, akik 

korábban életvitelszerűen tartózkodtak Tetepusztán, de most bővítenék az épületeket. Megjegyezte, 

ez építésfelügyeleti hatáskör, a lakókocsik pedig építésügyi hatáskörbe tartoznak. Reményét fejezte 

ki, hogy nem tendenciaszerű jelenségről van szó, de mindenképpen jelzésekkel kell élni az illetékes 

hatóságok felé. Elmondta, a bővülő építésügyi hatóság, vagyis inkább a visszaépülő állomány 

alkalmas lesz a jelzések fogadásra és az érdemi ügyvitelre. 

 

Tóth József képviselő 

Megkérdezte, hogy a hulladékégetéssel és veszélyes anyagok lerakásával kapcsolatosan lehet-e 

intézkedést kezdeményezni? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy amennyiben ilyesmi észlelhető, akkor elsőfokú környezetvédelmi 

hatóságként a jegyző jár el. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Jelezte, az önkormányzat egyik területe mellett több lakókocsit is látott Tetepusztán. Elmondta, jó 

lenne tudni, ki és milyen céllal használja azt a területet. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy igyekeznek erről a megfelelő információkat beszerezni. 

 

Tóth József képviselő 

Elmondta, mindenképpen tenni kell valamit, mert több alkalommal előfordult, hogy körözött 

személyek bujkáltak a területen. 

 

Rádi Lászlóné képviselő 

Megjegyezte, autógumikat is tárolnak több ingatlanon, például partfal megtámasztás céljából. 

 

Tóth József képviselő 

Hozzátette, sajnos égetik is a gumikat, illetve haszonszerzés céljából illegális lerakatokat hoznak 

létre. 
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Szegedi Csaba alpolgármester 

Elmondta, hogy az építésügyi hatósági feladatok esetében az ügyintézés ugyan nem hivatali hatáskör, 

azonban a jelzéseket nem szabad elutasítani, hanem a megfelelő eszközökkel kell eljuttatni a 

hatáskörrel rendelkező szervekhez. 

 

Varga Sándor aljegyző  

Elmondta, hogy nem utasítanak el ügyfelet, ha jelzéssel él. Tájékoztatják az ügymenetről, és ha 

lehetséges, akkor továbbítják az ügyet az illetékes hatóságok felé. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megkérdezte, hogy az egyes kisajátítási ügyek miképp haladnak? Hozzátette, egyről van tudomása, 

ahol tanúmeghallgatásra kerül sor, de a többiről nincs még információ. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában kifejtette, hogy az említett per kvázi próbaper, a többi ingatlan esetében nem történt 

érdemi előrelépés. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Elmondta, hogy több olyan részterületről vagy ingatlanról van tudomása, ahol az ingatlantulajdonos 

több évtizede nem járt, ezeket is be lehetne vonni a kisajátítási eljárásokba. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megjegyezte, hogy kisajátítás csak teljes területre kérhető. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Javasolta, hogy a következő falubejárásig tegyenek javaslatot azokra az ingatlanokra, amelyek esetén 

szóba jöhet a kisajátítási eljárás lebonyolítása. 

 

Tóth József képviselő 

A Siposné féle Rákóczi úti ingatlanról érdeklődött. Elmondta, hogy az ingatlan állapota egyre romlik. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Tájékoztatásul elmondta, hogy a nyár folyamán kezdődik a fellebbviteli eljárás, melyben a beadványt 

Gomba Község Önkormányzata időben beadta, az ellenérdekű fél ellenkérelme elkésett, azonban az 

eljárást lefolytatják. 

 

Tóth József képviselő 

Elmondta, meglátása szerint a bírósággal tudatni kell azt, hogy az ingatlan állapota folyamatosan 

romlik. Más témába kezdve megjegyezte, hogy a különböző építésügyi hatóságok is jogalkalmazók, 

a helyi rendeleteket is alkalmazniuk kell. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

A kamerarendszer további fejlesztéséről és karbantartásairól érdeklődött. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Tájékoztatásul elmondta, hogy az idei évre tervezett előirányzat összegét felhasználják a 

kamerarendszer fejlesztésére és karbantartására, meglátása szerint a folyamat az idei év végén 

befejeződik. Hozzátette, a szolgáltatóval együttműködve sikerült a bekötéseket megkezdeni, a 

rögzítők cseréje már megtörtént, ezen felül szeretnének a temetőre is rálátást biztosító kamerát 

elhelyezni, mert történtek olyan események, amelyek ezt a kihelyezést indokolják. 
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Szegedi Csaba alpolgármester 

Kifejtette, hogy az eszközök cseréjét és az új eszközök telepítését is támogatja. Meglátása szerint 

indokolt lehet a Kenyeres-kertben a futballpályákra néző kamera felszerelése is, amellyel 

károkozások esetén könnyebben azonosítható az elkövető személye. 

Megfontolásra javasolja a közbiztonsági központ áthelyezését, mert a település közepén lévő ingatlan 

akár más célra is hasznosítható lenne. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a közbiztonsági központ áthelyezésének technikai akadálya nincsen. A cél az, hogy 

olyan kamerarendszer kerüljön kiépítésre, amelynek ellenőrzése nem kötött fizikai térhez, hanem akár 

vezeték nélküli internetkapcsolattal is elérhető. 

 

Varga Sándor aljegyző 

Rögzítette, hogy olyan technológiai megoldásról van szó, amely megfelel az adatvédelmi 

követelményeknek és az ellenőrzést is csak az arra jogosult személy végezheti. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Kérdésként tette fel, hogy a közterület karbantartási eszközök beszerzésére irányuló pályázatban 

szereplő eszközöket mivel üzemelteti majd az önkormányzat? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában kifejtette, hogy erőgép beszerzésére a pályázati összeghatár igencsak szűkös lett volna, 

hiszen a pályázható összeg 15.000.000,- Ft. A megpályázott eszközökkel a település karbantartásának 

feladatai egyszerűbbé és gyorsabbá válhatnak. Hozzátette, hogy a pályázaton használt eszközök 

beszerzésére nincsen lehetőség. Megjegyezte, hogy egyéb forrásból folyamatban van egy MTZ 

beszerzése. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Megjegyezte, hogy ezzel egyetért, és örül a pályázat benyújtásának. Reményét fejezte ki, hogy sikerül 

nyerni rajta. Hozzátette, úgy hallotta, hogy helyi mezőgazdásztól vásárolna traktort az önkormányzat. 

A kiválasztott típus meglátása szerint a megpályázott adapterek egy részéhez, pl. a sószóróhoz nem 

elég erős, valamint mindenképpen olyan erőgépet kell választani, amelynek terep funkciója is van, 

erre a domborzati viszonyok miatt van szükség. Meglátása szerint 2-3 millió forint körüli összegért 

már használtan kapható olyan gép, amely alkalmas a feladatra. Kifejtette, hogy a megpályázott 

fűnyírótraktor kb. 3,5 millió forintba kerül, kicsit magasabb összegért lehetne egy 30 lóerő körüli 

kisgépet venni, amely nem csak fűnyírásra alkalmas, de különféle adapterek csatlakoztatására is, 

mellyel megkönnyíthetné a hó eltakarítást a járdákon stb. Hozzátette, ezeknek a gépeknek a 

használata nagy szakértelmet nem igényel, de odafigyelést annál inkább. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a pályázatot a főkertésszel együtt készítették elő, az ő szakmai iránymutatásai 

alapján. A fűnyírótraktor beszerzése mindenképpen indokolt, ugyanis a jelenlegi eszköz élettartama 

végén jár és egyébként sem alkalmas például a futballpályák megfelelő nyírására. Hozzátette, a 

megpályázott adapterek a település egészén bevethetőek lesznek. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megkérdezte, hogy miért nem olyan traktorra pályázott az önkormányzat, amelyről korábban szó 

esett, és amelyre csatlakoztathatóak a többfunkciós eszközök? 

 

Lehota Vilmos polgármester 



 

 

36 

  

 

Válaszában elmondta, hogy a pályázatban nem szerepel traktorbeszerzés, ugyanis az felemésztené a 

teljes összeget. Egy, az alpolgármester úr által leírt multi-car rendszerű gép, még használtan is 

meghaladná a 15 millió forintos pályázati keretösszeget. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Elmondta, hogy a fűnyírótraktor elhasználódása számára érdekes, mert ő is használ ilyen eszközt, 

igaz nem ekkora területen, de nem volt szükség nagy összegű karbantartási vagy javítási munkára. 

Szerinte érdemes lenne elgondolkodni azon, hogy külső szerződő felet vonjanak be a fűnyírótraktoros 

munkák elvégzésére. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megjegyezte, hogy olyan külső szerződés megkötése, amely előírja a megfelelő rendelkezésre állást 

igen nagy anyagi terhet jelentene. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Szerinte a jelenlegi rendszerben sem éri el a megfelelő szintet egyes területek gondozása. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy a jelenlegi pályázati dokumentáció összetartó elve az, hogy minél több élőmunkát 

tudjanak kiváltani gépesítéssel. Ennek része a fűnyírótraktor is, amely képes a sík területek gyors 

kezelésére. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Megjegyezte, hogy a fűnyírótraktor a sík területeken használható és csak fűnyírásra. Ezzel szemben 

egy 20-30 lóerős kisgép több funkciót is elláthatna, igaz, azzal a futballpályák kezelése nem 

megoldható.  

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a közterületi feladatok elvégzése céljából pályázták meg a padkazúzót, amely akár 

4,5 méterre is képes kinyúlni és az utak széleit tisztítani. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Megjegyezte, hogy a padkazúzóhoz a kisgép sem lenne alkalmas. Ahhoz nagyobb teljesítményű 

traktor kellene, ezért javasolja, hogy a más forrásból beszerzendő traktor a megfelelő terepfunkcióval 

rendelkezzen. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megkérdezte, hogy a pályázat elnyerése esetén lesz-e olyan eszköz, amellyel például a havat el tudják 

tolni a Szurdik járdáján? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy igen, a megpályázott John Deere alkalmas a feladatra. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megkérdezte, hogy kis vagy nagy gépről van-e szó? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában megjegyezte, hogy nagy gépről John Deere esetében nem lehet szó, hiszen az használtan 

is többe kerülne, mint 15 millió forint. Egy, ilyen márkájú fűnyírótraktorról van szó, amelynek 

fűnyíró adapterét levéve, egy hótolót felszerelve alkalmas a feladatra. Hozzátette, a gép alkalmas 

lombgyűjtésre is. 
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Szabó Gyula képviselő 

Hozzászólásában kérdésként tette fel, hogy lehetőség nyílik-e arra, hogy a nemrég tragikus 

hirtelenséggel elhunyt Tóth Bendegúz emlékét az önkormányzat is méltó módon megőrizhesse? 

Példaként egy fedett sportcsarnok létrehozását említette, amely biztosíthatná a fiatal sportolóra való 

méltó emlékezést. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy Bendegúz szüleivel az ülést megelőző hétfőn egyeztetett erről, hiszen 

először az ő beleegyezésüket szükséges kérni. Pozitív választ kapott, így igyekszik ebben az irányban 

előrelépést elérni, a megfelelő csatornákon megtette a szükséges jelzéseket. Hozzátette, 

nyilvánvalóan nem tud ez azonnal megvalósulni, de bízik abban, hogy hamarosan lehetőség nyílik 

olyan fedett sportlétesítmény kialakítására, amely méltó az elhunyt sportoló emlékéhez. 

 

Tóth József képviselő 

Elmondta, nem szeretné, ha ez a dolog túlságosan előtérbe helyeződne. Szerinte vannak, akik 

szemében ez negatív reakciókat váltana ki. Megjegyezte, hogy érintettsége okán nem szeretne jelen 

lenni, ha testületi-ülés keretében kerül sor a téma tárgyalására. Megköszönte a megértést. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megértette Tóth József kérését és elmondta, amint bármilyen fejlemény van, elsőként a szülők 

kerülnek értesítésre és bármilyen további lépés csak az ő engedélyükkel és beleegyezésükkel 

történhet. 

Megkérdezte, van-e további felvetés az egyebek napirendi pont keretében? 

Nem lévén, megköszönte az ülésen résztvevők munkáját és a nyilvános ülést 2020. június 25. napján 

1916 órakor bezárta. 

 

 

 Lehota Vilmos             Varga Sándor 

  polgármester       aljegyző 


